

Verslag samenkost BWP Kwenenbos – maandag 10 februari 2025

Aanwezig: Stany, Christine, Danny, Anniek, Ingrid, Rik

Verontschuldigd: Erna, Horst

Afwezig: -

- 1. Goedkeuring verslag vorige vergadering:** geen opmerkingen. Was taakverdeling receptie.
- 2. Bankrekening**
 - 1114,77 Euro. Bankkosten 49,5 Euro. Werkingstoelage, etc.: zie Danny
- 3. Werkgroep: Welbevinden**
 - Deze 4 volgende punten werden op de vergadering niet in detail behandeld. Er werd een uitgebreid verslag gegeven van de samenkost op 6 februari in het gemeentehuis.
- 4. Werkgroep: Mensen samenbrengen**
 - Evaluatie nieuwjaarsreceptie 2025
 - Besloten is om dit niet meer op de St Elooschool te doen. Misschien St Hendrikskerk? Voor de toekomst moeten misschien iets duidelijker afspraken gemaakt worden bij het uitpakken van de dranken die niet per fles kunnen geretourneerd worden. Verder is alles naar wens verlopen.
- 5. Werkgroep: Veilig verkeer**
 - Opvolging eerdere acties?
- 6. Werkgroep: Inspiraak & Participatie**
- 7. Varia**
 - Taakverdeling en functioneren voorzitter – bestuur
 - Nieuwe leden: we verwelkomen Christine Van Bogaert en Stany Steenbrugge.
 - Er werd een korte update gegeven van de samenkost op 6 februari om 18u: De Bewonersplatforms zijn wijk-gebonden, voornamelijk gelinkt aan de verschillende deelgemeenten.
Er wordt vooral ingezet op verbinding tussen de bewoners en het gemeentebestuur. De BWPs worden gezien als een partner voor de gemeente. Op de vergadering, voorafgaand aan de receptie werd uitgelegd dat het gemeentebestuur zijn beleidsnota wil delen met de BWPs, waarop we dan opmerkingen kunnen geven. Dit zou tegen de zomer afgerond moeten zijn. Een voorbeeld hiervan is de herinrichting van de Hundelgemsesteenweg tussen de Motsenstaat en de Oase (St Elooistraat).
Ditzelfde overleg zou plaatsvinden tussen het gemeentebestuur en de verschillende participatieraden.
De BWPs zouden voortaan minimum 12 leden als streefdoel hebben. De gemeente voorziet daarbij hulp voor de werving. Een PPT en andere documentatie wordt spoedig bezorgd.

- Ook wordt gewerkt naar een taakverdeling tussen de verschillende leden van het bestuur, om niet alles op de schouders voorzitter te laten vallen, en zodat iedereen zijn capaciteiten ten volle kan gebruiken.
Ook werden reeds enkele voorstellen voor komende activiteiten aangegeven.
- Op de volgende vergadering wordt onder meer terug gekeken naar de 4 kern-thema's, en hoe deze aangepakt en eventueel uitgebreid kunnen worden.
Het BIN (Buurt-Informatie-Netwerk) zouden we ook nog eens verder willen toelichten. Dit blijkt niet door iedereen gekend te zijn. (open-bewonersvergadering?)
De bedoeling is om te werken naar een toekomstige Open Bewonersvergadering, waar die punten aangebracht zullen worden.
- Het is ook de bedoeling om Sylvie Bogaert voor een van de volgende vergaderingen uit te nodigen, om een beter zicht te krijgen op onze werking.

8. Volgende vergadering;

- 3 maart, in het Cultuurhuis 1^{ste} verdieping. Een agenda wordt nog bezorgd, maar het zal voornamelijk gaan over taakverdeling, activiteiten voor 2025, ledenwerving, en overleg met het gemeentebestuur.